

## 大新 Visa Infinite 信用卡 — 「Priority Pass」機場貴賓室禮遇 條款及細則修訂通知

由2014年8月1日起，大新 Visa Infinite 信用卡 Priority Pass 機場貴賓室禮遇之「到訪服務費」將作出調整。主卡客戶於 Priority Pass 會員卡之有效期內，可無限次免費使用 Priority Pass 機場貴賓室。如其他同行賓客及 / 或附屬卡客戶使用機場貴賓室，大新銀行有限公司（「本行」）將收取每人每次「到訪服務費」HK\$210，而該費用將於有關客戶之信用卡賬戶內扣除，到訪紀錄根據客戶簽署之「到訪紀錄單」計算。

Priority Pass 機場貴賓室之使用須受使用條款約束，詳情請瀏覽 Priority Pass 網頁 [www.prioritypass.com.hk](http://www.prioritypass.com.hk)。

本通知的中英文版本如有歧異，概以英文版本為準。

大新銀行有限公司  
2014年7月

**Notice of Amendment to**  
**Dah Sing Visa Infinite Credit Card**  
**“Priority Pass Airport Lounge Visit” Offer**  
**Terms and Conditions**

Effective from 1 August, 2014, the Lounge Visit Fee of Dah Sing Visa Infinite Card “Priority Pass Airport Lounge Visit” Offer will be revised. Principal Cardholder is entitled to unlimited complimentary access to Priority Pass airport lounges within the validity period of Priority Pass membership card. **Dah Sing Bank, Limited (“The Bank”) will charge HK\$210 for lounge visit per person per visit by accompanying guest and/or Supplementary Cardholders, and will debit from the relevant Customer’s credit card account. The visit record is subject to the “Record of Visit” voucher that Customers sign upon lounge visit.**

Usage of Priority Pass airport lounges is subject to relevant terms and conditions. For details, please refer to Priority Pass Website [www.prioritypass.com.hk](http://www.prioritypass.com.hk).

If there is any discrepancy between the English and Chinese version of this notice, the English version shall prevail.

Dah Sing Bank, Limited  
July 2014